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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL  1 DE 
JULIOL DE 2010.  
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 05/10 
Caràcter: ordinari  
Data: 1 de juliol de 2010 
Horari: de 20:00  a 21:38 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Primera Tinent d’Alcalde (CIU)  
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Rosalia Oller Boada, Regidora (PSC-PM) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora no adscrita 
 
Excusa la seva absència: 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
El senyor Alcalde obre la sessió i abans de procedir al tractament dels punts 
inclosos a l’ordre del dia, vol demanar un minut de silenci per expressar el  més 
sincer condol per la mort el passat dia 26 de juny de 2010, de l’exalcalde de 
Sant Vicenç de Montalt, senyor Antonio José Úveda. 
 
Un cop celebrat el minut de silenci, el senyor alcalde procedeix al tractament de 
l’Ordre del Dia. 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 27 DE MAIG DE 2010. 
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El senyor secretari pregunta si els senyors regidors es donen per assabentats 
del contingut de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de data 27 de maig  
de 2010. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar l’acta de la sessió ordinària de data 
27 de maig de 2010. 
 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
El senyor secretari llegeix totes les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió. Els/les senyors/es assistents es donen per 
assabentats/des. 
 
 
TERCER. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE LA MODIFICA CIÓ DE LA 
PLANTILLA DE PERSONAL. 

El senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Recursos Humans, pren la 
paraula per exposar l’assumpte. 

Es transcriu tot seguit la proposta d’acord: 

“En relació amb l’expedient relatiu a la modificació de la plantilla municipal, en 
compliment de la Provisió d’Alcaldia de data 23/06/2010 emeto la següent 
proposta de resolució, en base als següents, 
 
ANTECEDENTS DE FET 
 
PRIMER. En data 23 de juny , l’Alcaldia va iniciar expedient per portar a terme 
la modificació de la plantilla municipal aprovada per Acord del Ple de data 14 
de gener. 
SEGON. En la mateixa data, aquesta regidoria explicar els motius i detalls de 
les places que caldria  crear  i suprimir. 
TERCER. En igual data, el Sr. Secretari-Interventor va emetre dos informes 
relatius a la legalitat i procediment,  i  informe sobre la despesa que, si escau, 
implica la modificació de la plantilla  segons detall: 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE 
La Legislació aplicable a l’assumpte és la següent:  
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— Els articles 22.2.i) i 90.1 de la Llei 7/1985, de  2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local. 
— Els articles 126 i següents del Reial Decret Legi slatiu 781/1986, de 18 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text Refós de les Disposicions  vigents en matèria de Règim 
Local. 
— Els articles 169 i 177 del Reial Decret Legislati u 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les  Hisendes Locals. 
— La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic  de l’Empleat Públic. 
 
Atesos els antecedents, es considera que l’expedient s’ha tramitat d’acord amb 
el que estableix la Legislació aplicable, i el Ple de la Corporació procedeix a la 
seva aprovació d’acord amb l’article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
Per tant, es proposa l’adopció dels acords següents: 
 
PRIMER. Aprovar inicialment la modificació de la plantilla municipal per al 2010 
amb el següent detall: 
 
Places a amortitzar: 
1. Denominació: TECNIC/A D’EDUCACIÓ INFANTIL  
Adscripció: EDUCACIÓ. 
Grup: C1. 
Nº DE PLACES A AMORTITZAR: 1 
NOU Nº DE PLACES A LA PLANTILLA DE 2010:   10  
 
2. Denominació: AUXILIAR TECNIC/A DE JOVENTUT  
Adscripció: JOVENTUT. 
Grup: C2. 
Nº DE PLACES A AMORTITZAR: 1 
NOU Nº DE PLACES A LA PLANTILLA DE 2010:   0  
 
Places a crear: 
1. Denominació:  DINAMITZADOR/A JUVENIL. 
Adscripció:  JOVENTUT. 
Grup: C2 
Titulació acadèmica requerida:Graduat Escolar 
Complement de destí: 12 
Complement específic:6.316,38 euros 
 
SEGON. Sotmetre el present acord a informació pública per termini de quinze 
dies mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la Província; durant aquest 
termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar les al·legacions i 
reclamacions que considerin convenients. Transcorregut aquest termini, si no 
s’han presentat al·legacions, s’entendrà elevat a definitiu aquest acord 
d’aprovació inicial.” 
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El senyor Clofent dóna explicacions sobre els motius i objectius de la proposta 
transcrita. 

Tot seguit, el senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, demana un 
aclariment de la proposta. 

El senyor Secretari llegeix la proposta i ofereix les explicacions oportunes. 

La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora no adscrita, pren la paraula per 
assegurar que si es vol portar a terme el Pla Local de Joventut (PLJ en 
endavant), no es pot compartir un mateix tècnic en vàries àrees perquè seria 
agosarat. Un PLJ dóna prou feina per un sol tècnic. 

El senyor Clofent manifesta que la feina gran del PLJ és la de planificar. Un 
tècnic únicament per a l’àrea de joventut no és necessari. 

La senyora Navarro diu que no s’ha portat al Ple la diagnosi del PLJ.  

El senyor Clofent li respon que no està acabada. El dia 12 està previst fer-ne 
l’exposició. 

La senyora Navarro demana un compromís polític de tots els regidors i 
regidores. 

A continuació, pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu 
d’ESQUERRA, i detecta que l’únic criteri per amortitzar la plaça de tècnic 
auxiliar de joventut és economicista. Prefereix tècnics especialistes a jornada 
parcial que un tècnic multitasca a jornada completa. Cal reconduir la situació 
del jovent a Sant Vicenç i per això és necessària l’ajuda d’un tècnic 
especialista. S’ha de mantenir aquesta figura. 

El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, manifesta 
que està d’acord amb la creació de la plaça de dinamitzador, però no entén que 
s’amortitzi la plaça de tècnic de joventut amb la quantitat de joves que hi ha a 
Sant Vicenç. És coneixedor que hi ha una tècnica que treballa dos dies la 
setmana. Quant al tema de l’eliminació de la plaça d’educadora infantil, 
demana explicacions a la regidora d’Educació. 

El senyor Pigem afirma que l’oposició no ha vist encara el PLJ, per tant, no es 
pot decidir encara si és necessari o no amortitzar la plaça. No saben encara 
quines polítiques de joventut conté el PLJ. Demana al Govern una modificació 
de la proposta en el sentit de no amortitzar la plaça de tècnic auxiliar de 
joventut i demana que es mantingui la contractació de la tècnica que fins ara hi 
havia. 
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La senyora Maria Lluïsa Grimal i Colomé, regidora d’Educació, explica que 
l’amortització de la plaça d’educadora infantil es justifica per la disminució de 
places escolars fruit de la baixada de matriculacions per al proper curs, que fa 
que hi hagi una aula menys a l’Escola Bressol. 

El senyor Alcalde sotmet a votació l’assumpte, que finalment ha estat modificat, 
d’acord amb els antecedents exposats i s’aprova per unanimitat  l’adopció dels 
següents acords: 

PRIMER. Aprovar inicialment la modificació de la plantilla municipal per al 2010 
amb el següent detall: 
 
Places a amortitzar: 
1. Denominació: TECNIC/A D’EDUCACIÓ INFANTIL  
Adscripció: EDUCACIÓ. 
Grup: C1. 
Nº DE PLACES A AMORTITZAR: 1 
NOU Nº DE PLACES A LA PLANTILLA DE 2010:   10  
 
Places a crear: 
1. Denominació:  DINAMITZADOR/A JUVENIL. 
Adscripció:  JOVENTUT. 
Grup: C2 
Titulació acadèmica requerida:Graduat Escolar 
Complement de destí: 12 
Complement específic:6.316,38 euros 
 
SEGON. Sotmetre el present acord a informació pública per termini de quinze 
dies mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la Província; durant aquest 
termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar les al·legacions i 
reclamacions que considerin convenients. Transcorregut aquest termini, si no 
s’han presentat al·legacions, s’entendrà elevat a definitiu aquest acord 
d’aprovació inicial. 

  

QUART. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CREACIÓ D’UNA AGR UPACIÓ DE 
SECRETARIES DE JUTJATS DE PAU ENTRE ELS AJUNTAMENTS  DE 
CALDES D’ESTRAC I SANT VICENÇ DE MONTALT, PER PODER  DONAR 
UN MILLOR SERVEI ALS CIUTADANS I MANCOMUNAR ESFORÇO S. 
 

El senyor alcalde cedeix la paraula al senyor secretari que exposa l’assumpte. 
Manifesta que es tracta d’una reivindicació feta des de la Secretaria General 
des de fa molts anys. Es va intentar fer amb tres municipis, però a última hora, 
Dosrius es va retirar de la proposta. A la llarga, vindrien dos funcionaris del 
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Ministeri de Justícia, sense perjudici de la Policia Local en tant que Policia 
Judicial. 

Es transcriu la proposta d’acord de la Junta de Govern Local: 

“En data 6 de maig de 2010, aquesta Junta de Govern Local va proposar al Ple 
la creació d’una agrupació de secretaries de jutjats de pau entre els 
Ajuntaments de Caldes d’Estrac,  Dosrius i Sant Vicenç de Montalt, 

La voluntat de l’Ajuntament de Dosrius és no participar en l’agrupació de 
secretaries. I ja que és voluntat dels Ajuntaments de Caldes d’Estrac i Sant 
Vicenç de Montalt procedir a la creació d’una agrupació de secretaries de 
jutjats de pau per poder donar un millor servei als ciutadans i mancomunar 
esforços, es tramitarà conjuntament entre els dos municipis. 

El Decret 75/1997, de 18 de març, pel qual es regula el procediment de creació 
i modificació de les agrupacions de secretaries de jutjats de pau, estableix que 
per a la creació de les agrupacions de secretaries de jutjat de pau, s’han de 
complir els següents requisits: 

a) Els jutjats de pau han  de pertànyer al mateix partit judicial. 

b) El total de la població de dret dels municipis ha de superar els 7.000 
habitants.  

c) Els municipis han de formar part de la mateixa comarca i han de tenir vies de 
comunicació adequades entre ells que permetin atendre amb eficàcia tots els 
jutjats de pau agrupats.  

El mateix Decret estableix també que cal redactar una memòria que ha de 
contenir el següent: 

- La determinació dels jutjats de pau integrants de l’agrupació. 

- La determinació de la seu de l’agrupació. 

- L’acreditació del compliment dels requisits esmentats 

- La càrrega de treball previsible que tindrà la secretaria de l’agrupació. 

- Les necessitats de personal, organització interna i programació dels dies i 
horari de treball en els diferents jutjats de l’agrupació, així com la previsió dels 
desplaçaments mensuals. 
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També cal adoptar un acord de Ple de cadascun dels ajuntaments afectats 
sobre la constitució de l’agrupació de secretaries de jutjat de pau i sobre 
l’aprovació total o parcial del contingut de la memòria.  

Ja s’han portat a terme diverses reunions d’alcaldes i s’ha acordat que la seu 
de l’agrupació de secretaries radiqui a l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

La Junta de Govern va instar l’Ajuntament de Caldes d’Estrac perquè elaborés 
la memòria i es transcriu tot seguit: 

“MEMÒRIA 

 

− ANTECEDENTS 
Els municipis de Sant Vicenç de Montalt i de Caldes d’Estrac, per la seva 

proximitat, han tingut a bé mancomunar una sèrie de serveis: transport públic, 
deixalleria, neteja d’edificis i locals municipals, etc. Això comporta una reducció 
de costos i una millor i més eficaç prestació dels mateixos. 

Seguint amb aquesta línia de col·laboració intermunicipal, ara es brinda 
l’oportunitat d’agrupar les secretaries dels jutjats de pau. 

Les dues entitats locals entenen que aquesta agrupació de les 
secretaries dels jutjats de pau, a banda de rendibilitzar costos, millorarà en molt 
la prestació del servei que ara es dona a la ciutadania de les dues viles, donat 
que el mateix patirà una professionalització de la qual ara no es disposa i que 
és imprescindible donat l’augment de responsabilitats i complexitat en les 
matèries que es tracten en els nostres jutjats de pau, transformant-se aquella 
figura històrica de “l’home bo”, en jutges, evidentment salvant les distàncies 
formatives. 

És per tot l’exposat que els dos ajuntaments, a través dels seus plenaris 
posaran de manifest l’inequívoca voluntat d’agrupar la secretaria dels jutjats de 
pau. 

− RÈGIM JURÍDIC 

− L’article 50.3 de la Llei de Demarcació i de Planta Judicial, Llei 38/1988, 
de 28 de desembre. 

− Article 99.2 de la Llei Orgànica 6/1985, de 1 de juliol del Poder Judicial. 
− Decret 75/1997, de 18 de març pel qual es regula el procediment de 

creació i modificació de les agrupacions de secretaries de jutjats de pau. 
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− IDENTIFICACIÓ DE LES SECRETARIES 

Les dues secretaries de jutjat de pau que es volen agrupar són les de Sant 
Vicenç de Montalt i Caldes d’Estrac. 

Cal dir que la suma total d’habitants de les dues poblacions supera amb 
escreix els 8.500 habitants, per tant molt per sobre dels 7.000 habitants que 
fixa l’actual normativa. 

− MUNICIPI ON TINDRÀ LA SEU L’AGRUPACIÓ 
La seu de l’agrupació romandrà al municipi de Caldes d’Estrac. Cal dir 

que els dos municipis estan summament propers i amb molt bona comunicació, 
s’ha comprovat que de porta a porta de cada ajuntament hi ha 5 minuts exactes 
amb vehicle privat. Per altre banda també existeix transport públic que uneix les 
dues poblacions. Caldes d’Estrac disposa d’estació de transport ferroviari, lo 
qual també possibilita l’accés ràpid a Mataró o bé a Barcelona. 

− COMPLIMENT DE REQUISITS 
Cal posar de manifest que els dos jutjats de pau, tan el de Sant Vicenç de 

Montalt com el de Caldes d’Estrac pertanyen al mateix partit judicial. 

Com ja s’ha dit, la suma total d’habitants dels dos municipis supera els 
8.500 habitants, per tant per sobre dels 7.000 que estableix la normativa actual. 

Sant Vicenç de Montalt i Caldes d’Estrac formen part de la Comarca del 
Maresme. Són municipis colindants, per tant pròxims i molt ben comunicats, 
disposen de transport públic que uneix les dues poblacions. Donada aquesta 
proximitat i bona comunicació no es dubte de que es podrà atendre a tots dos 
jutjats de pau amb eficàcia i eficiència. 

− MATERIAL I CÀRREGA DE TREBALL 

Actualment els dos jutjats de pau disposen d’un espai propi dintre, però, 
desvinculats als Ajuntaments dotats cada un d’ells d’una administrativa, amb el 
corresponent material informàtic. 

La càrrega de treball l’any 2009 del Jutjat de Pau de Caldes d’Estrac és 
la següent: 

Assumptes Penals     Assumptes Civils 

Judicis de faltes 3 Judicis verbals 0 

Exhorts penals 144 Actes de Conciliació 3 
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Resta d’assumptes 0 Resta d’assumptes 319 

 TOTAL 147  TOTAL 322 

La càrrega de treball del Jutjat de Pau de Sant Vicenç de Montalt durant 
l’any 2009 va ser la següent: 

Assumptes Penals     Assumptes Civils 

Judicis de Faltes 0 Judicis Verbals 0 

Exhorts Penals 268 Actes de Conciliació 3 

Resta d’Assumptes 0 Exhorts Civils 695 

  Resta d’assumptes 0 

 TOTAL 268  TOTAL 698 

 

Tenint en compte el creixement dels jutjats de pau, l’agrupació de la secretaria 
dels jutjats de pau de Sant Vicenç de Montalt i Caldes d’Estrac es podria veure 
incrementada la seva càrrega de treball en no més d’un 5 %. S’ha pres com a 
referència els últims 4 anys. 

− PROGRAMACIÓ INTERNA 

Com ja s’ha fet referència cada jutjat de pau disposa dels seu local dintre 
de les dependències municipals, amb la seva administrativa i aquells mitjans 
materials pel correcte funcionament dels respectius jutjats. 

La programació d’atenció al públic dels jutjats de pau és la següent: 

Sant Vicenç de Montalt: de dilluns a divendres de 9 a 14 h. 

Caldes d’Estrac: dilluns, dimecres i divendres de 9 a 14 h. 

Això suposa tres desplaçaments setmanals i de dotze a quinze mensuals 
en funció de les setmanes que tingui el mes. 

No es pot descartar l’alteració d’horaris en casos imprevistos o de 
necessitat del servei.” 

Per tant, s’acorda, per unanimitat, proposar al Ple de la Corporació que aprovi 
els acords següents: 
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Primer. Aprovar la creació d’una agrupació de secretaries de jutjats de pau 
entre els Ajuntaments de Caldes d’Estrac i Sant Vicenç de Montalt, per poder 
donar un millor servei als ciutadans i mancomunar esforços. 

Segon. Aprovar en tots els seus extrems la Memòria elaborada per 
l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, en tant que Ajuntament que albergarà la seu 
de l’agrupació de secretaries.  

Tercer. Donar trasllat del present acord a l’Ajuntament de Caldes d’Estrac per 
al seu coneixement.” 

El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, pren la paraula 
per manifestar que està d’acord en l’agrupació. No obstant, hi detecta un 
problema, que la seu radiqui a Caldes d’Estrac. No es pot enviar els 
santvicentins a Caldes per fer tràmits. 

El senyor Secretari aclareix que el Registre Civil depèn de l’Ajuntament i no del 
Jutjat de Pau, per tant, naixements, defuncions i casaments es tramitarien des 
d’aquí. Que la seu estigui a Caldes només vol dir que s’hi ubicarà el centre de 
control. No té res a veure amb el nombre de dies de la prestació de serveis, 
que va en funció del nombre d’habitants. Aquí hi haurà una oficina física a 
disposició del Departament de Justícia. Sant Vicenç tindrà més servei perquè té 
més habitants que Caldes. 

El senyor Pigem no està d’acord amb el fet de ser la segona oficina. Vol 
garantir el servei i s’està disminuint el que es té ara mateix. S’han de garantir 
uns mínims de servei. 

El senyor Secretari explica que el Departament manifesta que no té res a veure 
el servei amb la ubicació de la seu. 

El senyor Alcalde també pren la paraula per aclarir la situació. El que passa és 
que Sant Vicenç no disposa d’un espai adequat i Caldes sí. 

El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, exposa 
que es tracta d’un projecte que ells també van treballar. A més, també està 
d’acord amb les polítiques d’estalvi. L’únic que demana és la garantia que els 
ciutadans de Sant Vicenç no s’hauran de desplaçar a Caldes per fer cap tràmit, 
demana que consti a l’acta. 

El senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu d’ESQUERRA, manifesta que si el 
problema és d’espai, aquí no n’hi ha, perquè amb un cost mínim es pot adequar 
l’antiga seu de la Policia Local. 

El senyor Alcalde afirma que el Departament de Justícia va assegurar que els 
vilatans no s’haurien de desplaçar. Proposa aprovar l’agrupació de secretaries 
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de jutjat de pau i parlar amb Caldes i el Departament de Justícia perquè la seu 
s’ubiqui a Sant Vicenç després d’adequar l’espai. 

El senyor Pigem no creu que es tracti d’un problema d’espai. Creu que es 
tracta d’una imposició de Caldes d’Estrac. Proposa aprovar l’agrupació de 
secretaries de jutjat de pau, condicionada a la ubicació de la seu a Sant Vicenç. 

Finalment, s’acorda, per unanimitat,  

Primer. Aprovar la creació d’una agrupació de secretaries de jutjats de pau 
entre els Ajuntaments de Caldes d’Estrac i Sant Vicenç de Montalt, per poder 
donar un millor servei als ciutadans i mancomunar esforços, condicionada a 
què la ubicació de la seu radiqui a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt. 

Segon. Aprovar en tots els seus extrems la Memòria anteriorment transcrita. 

Tercer. Donar trasllat del present acord a l’Ajuntament de Caldes d’Estrac per 
al seu coneixement i al Departament de Justícia. 

 

CINQUÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL CONVENI AMB EL DEP ARTAMENT 
D’EDUCACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA PER A LA CREACIÓ 
D’UNA ESCOLA DE MÚSICA MUNICIPAL. 
 
La regidora d’Educació, Maria Lluïsa Grimal Colomé, exposa l’assumpte. 
 
Explica que s’ha sol·licitat un conveni amb el Departament d’Educació amb 
l’objectiu d’obtenir el reconeixement per part de la Generalitat de l’Oriola com 
una escola municipal de música de titularitat de l’Ajuntament, a l’empara d’allò 
que disposa el Decret 179/1993, de 27 de juliol, pel qual es regulen les escoles 
de música i dansa.  
L’Escola creada per aquest conveni s’inscriu en el Registre de Centres del 
Departament d’Educació, el qual li atorga un codi. 
A les clàusules hi figuren: la capacitat, els programes que impartirà, l’admissió 
d’alumnes, les titulacions del professorat... i la subvenció a la qual només s’hi 
pot optar un cop creada/reconeguda. 
Els efectes del conveni, un cop aprovat, seran a partir de setembre, amb l’inici 
del nou curs 2010-2011 i, serà a partir d’aleshores que, quan s’obri el període 
de sol·licitud, es demanarà la tan esperada i necessària subvenció.  
 
El text del conveni és el següent: 
 
“CONVENI ENTRE EL DEPARTAMENT D'EDUCACIÓ DE LA GENER ALITAT 
DE CATALUNYA I L'AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTA LT PER A 
LA CREACIÓ D'UNA ESCOLA DE MÚSICA MUNICIPAL 
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Barcelona, 1 de juny de 2010 
 
REUNITS 
 
D'una banda, el senyor Camil Fortuny i Recasens, director general de Recursos 
del Sistema Educatiu, que actua en exercici de les facultats atorgades pel 
Decret EDU/3193/2008, d'16 d’octubre, de delegació de competències de la 
persona titular del Departament d’Educació en diversos òrgans del 
Departament (DOGC número 5248, de 31.10.2008). 
 
D'altra banda, l’Il·lustríssim senyor Miquel Àngel Martínez i Camarasa, alcalde 
president de l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, fent ús de les facultats 
que li són reconegudes a l’article 53.1 a) del Text refós de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya, aprovat pel Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril 
(DOGC número 3887, de 20.5.2003). 
 
MANIFESTEN  
 
1. Que l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt ha sol·licitat la creació d'una 
escola de música de la seva titularitat. 
 
2. Que els locals on s'ubica l'esmentada escola de música i de dansa són de la 
seva propietat. 
 
3. Que l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt manifesta expressament que 
l'edifici del centre compleix els requisits exigits per la normativa de 
desplegament de la Llei 3/1998, de 27 de febrer, de la intervenció integral de 
l'administració ambiental, la normativa de desplegament de la Llei 20/1991, de 
25 de novembre, de promoció de l'accessibilitat i de supressió de barreres 
arquitectòniques. 
 
4. Que la distribució d'espais i d’instal·lacions dels esmentats locals compleixen 
els requisits mínims establerts pel Decret 179/1993, de 27 de juliol, pel qual es 
regulen les escoles de música i de dansa (DOGC número 1779, de 4 d’agost 
de 1993). 
 
5. Que la corporació titular, amb l'objectiu d'obtenir el reconeixement de 
l’esmentada escola de música i de dansa, d'acord amb allò que disposa el 
Decret 179/1993, de 27 de juliol, creu convenient establir un conveni amb el 
Departament d'Educació. 
 
Pels motius exposats, i d’acord amb l’article 74.1 de la Llei 12/2009, de 10 de 
juliol, d’Educació, 
 
Acorden subscriure el present conveni, que es regirà per les següents 
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CLÀUSULES 
 
PRIMERA. 1. Es crea l'Escola de Música Municipal de Sant Vicenç de Montalt, 
de la qual és titular l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, a l'empara d'allò 
que disposa el Decret 179/1993, de 27 de juliol, pel qual es regulen les escoles 
de música i de dansa. 
 
L’esmentada escola de música té la següent configuració: 
 
Denominació: Escola de Música Municipal l’Oriola 
Codi: 08070969 
Adreça: Carrer de les Escoles, 10 (dintre de l’Escola Sant Jordi) 
Municipi: 08394 Sant Vicenç de Montalt 
Comarca: El Maresme 
Titular: Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt 
Ensenyaments: Ensenyaments de música que no condueixen a l'obtenció de 
títols amb validesa acadèmica o professional. 
 
2. Aquesta escola té una capacitat màxima simultània de 176 alumnes. 
 
3. L'escola impartirà, entre d'altres programes possibles, un de general que 
inclogui, com a mínim, llenguatge musical, instrument, pràctica vocal i 
instrumental de grup. 
 
SEGONA. 1. El Departament d'Educació pot subvencionar el titular del centre 
públic que crea, per l'activitat que s'hi desenvolupa, tenint en compte la seva 
matrícula. 
 
2. Aquesta subvenció és incompatible amb la percepció d'ajuts, subvencions o 
qualsevol tipus de finançament amb la mateixa finalitat procedents d'altres 
Departaments o Organismes Autònoms de la Generalitat de Catalunya. 
 
TERCERA. L'admissió d'alumnes a l'escola de música i de dansa s'ajustarà al 
règim que pugui establir el Departament d'Educació de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
QUARTA. El personal docent ha de reunir els requisits mínims i les titulacions 
acadèmiques adequades segons la normativa vigent per a les escoles de 
música i de dansa. Aquest personal docent haurà de tenir reconeguda la 
capacitació acadèmica per impartir docència en llengua catalana. Queden 
exceptuats d'aquests requisits els professors visitants que puguin impartir 
docència al centre. 
 
CINQUENA. El nomenament i cessament de l'equip directiu és competència de 
la corporació local, d'acord amb la normativa vigent. 
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SISENA. Amb independència que el servei públic de l'escola de música es 
gestioni de forma directa o indirecta, l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt es 
responsabilitza del compliment de totes les obligacions inherents al titular d'un 
centre educatiu de caràcter públic. 
 
SETENA. Quan sigui convenient la creació de noves places d'alumnes al 
centre, es programarà i coordinarà la seva implantació entre el Departament 
d'Educació i el titular de l'escola. 
 
VUITENA. L'Administració titular facilitarà al Departament d'Educació les dades 
de matriculació de cada curs acadèmic amb el model i en les dates que 
determini el Departament d'Educació. 
NOVENA. L'escola de música creada per aquest conveni s'inscriu en el 
Registre de Centres del Departament d'Educació, el qual li atorga el codi 
assenyalat a la clàusula primera. L'ens titular comunicarà al Departament 
d'Educació, als efectes de la seva anotació en el Registre de Centres Docents, 
qualsevol modificació en la denominació del centre o en la seva ubicació, 
sempre que aquesta provingui d'una modificació en la denominació de la via o 
de la seva numeració. Les modificacions diferents a les esmentades 
comportaran la modificació d'aquest conveni. 
 
DESENA. Els efectes d'aquest conveni són a partir del curs 2010-2011. 
 
ONZENA. Aquest conveni mantindrà la seva vigència mentre estigui en 
funcionament l'escola de música i de dansa i no sigui denunciat, amb una 
antelació mínima de tres mesos, per una de les parts. 
 
La seva resolució es produirà per alguna de les causes següents: 
a) Mutu acord de les parts, manifestat per escrit. 
b) La denúncia per incompliment d'alguna de les parts 
c) La impossibilitat sobrevinguda per causes no imputables a cap de les parts, 
sorgides de circumstàncies imprevistes. 
d) Les causes generals establertes a la legislació vigent. 
 
DOTZENA. Les qüestions litigioses sobre la interpretació, la modificació, la 
resolució i els efectes d’aquest conveni que no es puguin resoldre de mutu 
acord, seran resoltes per la jurisdicció contenciosa administrativa. 
 
I perquè consti, en prova de conformitat i acceptació, ambdues parts signen 
aquest conveni en dos exemplars originals, en el lloc i data indicats a 
l’encapçalament.” 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, manifesta 
que el seu grup s’alegra molt d’aquest projecte. Servirà per poder eixugar el 
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dèficit de l’Escola de Música. Pregunta quins espais de l’Escola Sant Jordi 
ocupa l’Escola de Música. 
 
La regidora d’Educació explica que s’ha assenyalat com a espais de l’Escola 
de Música l’antic edifici del CEIP Sant Jordi i part de les antigues cases dels 
mestres. 
 
El senyor Bisbal demana aclariment sobre l’accessibilitat de les antigues cases 
dels mestres. La regidora li aclareix que tots els espais són adequats. 
 
Finalment, s’acorda, per unanimitat, 
 
Primer. Aprovar el conveni a subscriure amb la Generalitat de Catalunya per a 
la creació de l’Escola Municipal de Música. 
 
Segon. Facultar el senyor alcalde per a subscriure’l i realitzar els actes 
rectificatoris, subsanatoris i de caràcter anàleg necessaris per portar-lo a terme. 
 
Tercer.  Notificar el present acord al Departament d’Educació de la Generalitat 
de Catalunya. 
 
 
D’acord amb l’article 103.3  del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual 
s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, l’ordre 
del dia de les sessions ordinàries, en cas d'urgència, pot ésser ampliat si el ple 
així ho acorda per majoria absoluta, a proposta del president, d'una quarta part 
dels membres o d'algun dels portaveus.  

Per tant, a proposta del senyor alcalde, s’aprova, unanimitat, tractar els 
següents assumptes fora de l’ordre del dia amb motiu de la seva urgència: 

 

- S’ha consensuat el text d’una moció contra la sentència del Tribunal 
Constitucional en relació a l’Estatut de Catalunya.  

El senyor alcalde procedeix a la seva lectura íntegra: 

“Que presenten el grup de CiU, PSC, ESQUERRA, AxSV, ANEM i la Regidora no adscrita 

al Ple d’aquesta corporació.   

 

Atès que el Tribunal Constitucional ha dictat sentència en relació l’Estatut de Catalunya 

 



 

 - 16 - 

Atès que aquesta sentència ha suposat una retallada considerable a la columna 

vertebral i als principals eixos de l’Estatut, i ha suposat una retallada al nostre horitzó 

nacional i d’autogovern 

 

Atès que no s’ha respectat la voluntat del poble de Catalunya expressada 

democràticament el 18 de juny de 2006, quan va votar de manera favorable al nou 

Estatut de Catalunya, mostrant així el seu suport. 

 

En relació als antecedents exposats, els grups sotasignants proposem al ple l’adopció 

dels següents 

 

ACORDS 

 

PRIMER.- Mostrar el rebuig de l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt a la  sentència 

del Tribunal Constitucional sobre l'Estatut. 

  

SEGON.- Mostrar el suport de l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt a les resolucions 

que de manera majoritària es prenguin al Parlament de Catalunya en la sessió 

monogràfica que es celebrarà els propers dies. 

  

TERCER.- Instar a la ciutadania del nostre municipi que participi de manera massiva  a 

la manifestació convocada pel proper 10 de juliol a les 18h. 

  

QUART.- Constatar que aquesta sentència demostra el fracàs de la via autonomista i 

ha d’iniciar un nou procés emmarcat en el dret a decidir, ja que s’ha vulnerat la 

voluntat del poble català expressada a través del Parlament de Catalunya i ratificada 

en referèndum. 

 

CINQUÈ.- Comunicar l’adopció d’aquests acords al Parlament de Catalunya al Govern 

de la Generalitat, al Govern espanyol i a les entitats municipalistes Catalunya.” 

 

S’acorda, per unanimitat, la seva aprovació en tots els seus extrems. 
 

 

- El Ple de la Corporació, en sessió de data 27 de maig de 2010, va aprovar les 
festes locals següents: 
 
El dia de Sant Vicenç, 22 de gener de 2011 i la Segona Pasqua, 13 de juny de 
2011. 
 
Vam avançar-nos per a una millor planificació dels calendaris escolars per al 
curs vinent. Resulta que la festa del dia 13 de juny de 2011 ja ha estat triada 
per la Generalitat de Catalunya com a festa autonòmica, per tant, cal triar-ne 
una altra. 
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La proposta és el Dilluns 31 d’octubre de 2011, el dia abans de Tots Sants. 
 
Acords, per unanimitat, 
 
Primer. Fixar les dues Festes Locals de Sant Vicenç de Montalt per al 2011 
següents: 
 
Dissabte 22 de gener de 2011, Sant Vicenç (com ja estava previst) 
Dilluns 31 d’octubre de 2011, el dia abans de Tots Sants  
 
Segon.  Donar trasllat del present acord als Serveis Territorials a Barcelona del 
Departament de Treball i Indústria de la Generalitat. 
 
 
 

El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, manifesta que el Grup 
Municipal Socialista, el d’ESQUERRA, el regidor d’ANEM i la regidora no 
adscrita, també proposen tractar, per urgència, tres punts fora de l’Ordre del 
Dia, d’acord amb l’article 103.3  del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel 
qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 

El senyor Pigem explica que seran tres: 

1) Sol·licitud d’informe de viabilitat econòmica de  la concessió de la 
parcel·la de Can Boada al SORLI DISCAU. 

2) Resolució del dret de superfície del geriàtric i  extinció dels 
contractes. 

3) Reducció de percepcions salarials dels càrrecs e lectes amb 
dedicació exclusiva. 

Es procedeix, de forma independent, a la votació de la urgència de cadascun 
dels punts. S’aprova la urgència de tots tres punts  per majoria absoluta, 
amb el vot a favor de PSC (3), ESQUERRA (2), ANEM ( 1) i Fina Navarro 
Nicolás i el vot en contra de CIU (4) i AxSV (1). 

 

El senyor Secretari manifesta que queden incorporats a l’Ordre del Dia. 
Demana als regidors sol·licitants que facilitin el contingut de les propostes. 
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Tot seguit, es procedeix al tractament del primer dels punts afegits a l’Ordre del 
Dia. 

1) Pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu d’ESQUERRA, per 
reclamar que es demani un informe a la Diputació, en tant que organisme 
independent, sobre la viabilitat econòmica de la concessió de la pastilla 
d’equipaments de Can Boada. Tothom sap que si una concessió no és viable, 
qui acaba pagant els plats trencats és l’administració que dóna la concessió. És 
un exercici de responsabilitat. Cal demanar l’informe al Departament de 
Comerç de la Diputació de Barcelona sobre l’equilibri econòmic i financer de la 
concessió de referència. 

Es procedeix a la votació i s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor 
de PSC (3), ESQUERRA (2), ANEM (1) i Fina Navarro N icolás i el vot en 
contra de CIU (4) i AxSV (1).  

2) El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, per demanar un acord 
Plenari de resolució del dret de superfície de la parcel·la del Golf amb caràcter 
immediat i que es resolguin tots els contractes amb l’adjudicatari. Demana 
recuperar d’ofici la titularitat absoluta de l’immoble i que es posi a disposició de 
la Generalitat perquè s’hi pugui construir habitatge social. 

El senyor secretari pren la paraula per exposar com han anat les coses en 
relació amb l’assumpte. S’ha demandat a l’empresa Bernat d’Alayó, SL. La 
demanda és per reclamació de quantitat perquè no ha pagat el que s’havia 
compromès davant de notari. El jutge està en fase d’assenyalar els béns a 
embargar. Es demanen 750.000 euros, que inclouen el preu del dret de 
superfície de 580.000 euros més danys i perjudicis, costes i despeses. El valor 
dels béns és superior a la quantitat reclamada. Un cop recuperat el dret de 
superfície, l’Ajuntament se l’haurà d’adjudicar i hi haurà confusió (jurídica) entre 
el titular i el superficiari. Llavors es podrà extingir el dret de superfície. 

El senyor Pigem i el senyor secretari mantenen una discussió jurídica entre si 
es tracta d’un contracte privat o administratiu, ja que la jurisdicció competent 
quant a la preparació i adjudicació és la contenciós administrativa i quant als 
efectes i extinció dels contractes privats és la civil. Per això, en tant que 
contracte privat, s’ha hagut d’acudir a la jurisdicció civil. 

No obstant, el senyor Pigem demana un acte administratiu d’extinció. 

Finalment, es vota l’assumpte i s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a 
favor de PSC (3), ESQUERRA (2), ANEM (1) i Fina Nav arro i l’abstenció de 
CiU (4) i AxSV (1) , resoldre tots els contractes existents amb Bernat d’Alayó, 
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SL relacionats amb el dret de superfície a la parcel·la 1 d’equipaments del PPO 
13 “Golf Maresme”. 

3) Pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu d’ESQUERRA, per 
exposar que la Federació Catalana de Municipis proposa aplicar, com a mesura 
contra el dèficit públic, igual que s’ha fet amb els funcionaris, una reducció de 
les retribucions per als alts càrrecs. L’Ajuntament de Sant Vicenç ha de donar 
exemple, però no pels diners, sinó per donar exemple i solidaritat amb els 
figures que treballen a l’administració. Proposa un 10% de retallada des de 1 
de juny de 2010. 
 
El senyor alcalde pren la paraula per exposar que aquest assumpte estava 
previst per a la reunió convocada per al dia 12 de juliol. No hi veu cap 
impediment, no obstant, estan esperant rebre la recomanació de l’Associació 
Catalana de Municipis. En aquesta reunió volia parlar també de les 
assignacions als Grups Polítics i les assignacions per assistència a plens i 
juntes. Esperaria a la recomanació de l’ACM, que es rebaixi el % que 
l’Associació recomani. Recorda la manifestació que va fer el senyor Pigem 
quan es van fixar les retribucions en aquesta legislatura per part del Ple de 
28/06/2007 i va dir que cal que els càrrecs locals estiguin correctament 
retribuïts i que s’està per sota de la recomanació de la Federació de Municipis 
de Catalunya. Cal tenir-ho en compte. Els càrrecs electes de Sant Vicenç no 
s’han pujat el sou durant anys per donar exemple. La proposta del senyor 
alcalde és que es faci la rebaixa d’acord amb la recomanació de l’ACM. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, reafirma la seva 
opinió manifestada el 2007. No obstant, ara mateix s’està parlant de solidaritat. 
Aquesta proposta ja la tenien pensada amb anterioritat a la convocatòria de 
reunió feta per l’Equip de Govern. 
 
El senyor alcalde repeteix que l’Equip de Govern ho tenia en cartera per al dia 
12 perquè els faltava la informació de l’ACM. Estan d’acord amb la rebaixa però 
en els termes de l’ACM, que els percentatges s’apliquin en funció del sou.  
 
El senyor Lluís Bisbal Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pren la 
paraula perquè creu que s’ha d’actuar amb solidaritat amb els treballadors i 
aplicar la mesura des del dia 1 de juny. L’Ajuntament de Mataró ja ho ha fet i no 
ha esperat la recomanació. L’Alcalde de Mataró s’ha rebaixat la retribució en un 
15%. Proposa que per a Sant Vicenç sigui un 10%. 
 
El senyor Alcalde li demana quina retribució té l’Alcalde de Mataró per haver-se 
fet una rebaixa del 15%. 
 
El senyor Bisbal desconeix la dada. 
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Després el senyor Bisbal aclareix que la rebaixa del 15% de l’Alcalde de Mataró 
correspon al seu sou com a Diputat i que ha renunciat al sou de l’Ajuntament 
de Mataró. 
 
El senyor alcalde reitera la seva proposta. Demana al Consistori un compromís, 
que, en cas que la recomanació de l’Associació de Municipis de Catalunya, 
sigui en un altre sentit, es modifiqui la proposta d’acord presentada per 
l’oposició. 
 
La proposta s’aprova per unanimitat, però reiterant el senyor alcalde que en 
cas de tenir unes recomanacions diferents es procedirà a la seva modificació. 
El senyor secretari recalca que una modificació de la proposta només es podrà 
aprovar pel Ple de la Corporació. 
 
 
SISÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
- Pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal 
Socialista, per demanar explicacions al senyor Amadeu Clofent pels resultats 
de les seves regidories, tal i com va anunciar en l’anterior Ple. Té deu punts per 
justificar. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, explica que, com a regidor de Recursos 
Humans, s’ha fet el treball per a la valoració de llocs de treball del personal.  
 
Durant l’any 2009 es va recollir el procés que s’heretava de l’anterior legislatura 
i es van portar a terme les actualitzacions necessàries amb els paràmetres 
actuals. A finals d’any es va arribar a un preacord, que va ser ratificat per la 
immensa majoria dels treballadors. No obstant, està pendent d’aprovació el 
conveni, perquè també tracta aspectes de les retribucions i va molt lligat amb la 
valoració, per això s’aprovarà tot alhora. 
 
Durant el 2010 s’ha seguit treballant i el conveni està bastant avançat. No 
obstant, cal dir que els esdeveniments dels darrers dies (conjuntura política) 
han perjudicat, ja que hi ha desànim i incertesa en el personal. Per això es 
treballa en mesures complementàries. La voluntat del Consistori és aplicar la 
valoració i acabar el conveni a final d’any i sotmetre’l a l’aprovació del Ple. 
 
Només té paraules d’agraïment per al Comitè Unitari, hi ha facilitat a l’hora de 
treballar i un molt bon clima. 
 
El senyor Bisbal li pregunta pel què s’ha fet en relació al Pla de Formació del 
Personal. 
 
El senyor Clofent explica que cada any l’Ajuntament s’adhereix al Pla de 
Formació Local de la Diputació, que dóna garanties de bona formació per al 
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personal i és gratuït. No obstant, també hi ha altres opcions que s’utilitzen on 
es pot subvencionar una part del curs, per exemple. Es treballa en col·laboració 
amb Secretaria i el criteri és intentar que com a mínim cada dos anys els 
treballadors tinguin accés a cursos de formació. 
 
El senyor Bisbal pregunta pel seguiment dels serveis de l’Ajuntament.  
 
El senyor Clofent manifesta que la principal complicació que s’han trobat és el 
fitxatge del personal. L’objectiu és poder tenir control de tots els centres de 
treball municipals. Els darrers on s’han instal·lat controls són el CEIP Sant Jordi 
i la Bressol. També s’ha treballat per millorar el servei de prevenció dels riscos 
laborals i s’ha apostat per un canvi en l’empresa que ho feia i en principi, el 
mes de setembre arribarà el canvi. Els representants dels treballadors havien 
posat de manifest que l’empresa actual no donava el servei esperat, a més s’ha 
aconseguit un preu molt més competitiu. 
 
El senyor Bisbal també pregunta per l’administració de personal, control de 
presència i gestió de nòmines i seguretat social.  
 
El senyor Clofent manifesta que la tasca de gestió de nòmines, contractació i 
seguretat social s’està centrant en la persona que ho venia portant fins ara, per 
tal que sigui la seva feina en exclusiva.  
 
El senyor Clofent li pregunta si té alguna pregunta més i el senyor Bisbal 
respon que no. 
 
 
- La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora no adscrita, demana la paraula per 
donar explicacions al Ple de la Corporació dels motius que la van portar a 
abandonar l’Equip de Govern. 
 
El senyor Alcalde li dóna la paraula 
 
Dóna lectura a un escrit, en el qual manifesta que va abandonar les seves 
regidories, Medi Ambient i Joventut i l’Equip de Govern, i que no va poder 
donar les explicacions oportunes en el passat Ple, ja sigui perquè no li van 
cedir la paraula en aquell moment, ja sigui per la seva innata timidesa. 
 
No vol entrar en debat però vol deixar clara la seva postura personal. La decisió 
que ha pres no és de la nit al dia, és conseqüència de circumstàncies diverses 
alimentades progressivament. No hi ha una causa en concret sinó moltes de 
petites que han anat minant les ganes i expectatives de l’inici. No abandona 
l’acta de regidora, tot i ser més fàcil per ella i la seva família i no ho fa per 
convicció de compromís amb ella mateixa quan es va presentar. Seguirà 
treballant per Sant Vicenç i la seva gent. No renuncia a poder treballar per tota 
la comunitat i no per uns quants. 
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El senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor d’AxSV, no vol jutjar ningú i 
respecta les decisions dels altres, però no comparteix el fet que no renunciï a la 
seva acta de regidora, perquè entén que no és un títol personal sinó fruit d’un 
treball en equip. Com a company es va assabentar de la decisió de la senyora 
Navarro dues hores abans del Ple anterior. Li hagués agradat més diàleg. No 
obstant, no li ha sorprès la decisió, perquè durant la legislatura hi ha hagut 
canvis. Creu que l’abandonament del càrrec de l’antic regidor d’Urbanisme la 
va deixar en una situació no tan còmoda. 
 
La senyora Navarro replica dient que no és cert i que amb el que s’ha sentit 
incòmoda és treballant amb ell. Li sembla mentida que afirmi això l’únic regidor 
que cobra per estar a jornada completa. Es penedeix d’haver votat a favor en el 
seu moment. Manifesta el seu  més enèrgic rebuig a les opinions del senyor 
Clofent. 
 
El senyor Clofent vol aclarir que no creu que s’hagi sentit incòmoda pels 
companys. Ell en cap reunió de treball havia detectat cap situació impròpia. 
Defensa la seva dedicació exclusiva. El compromís que manifesta la senyora 
Navarro no li ha vist ni amb l’Equip de Govern ni amb els actes del poble. 
 
La senyora Navarro manifesta que no vol entrar en debat. 
 
El senyor alcalde cedeix la paraula a la senyora Maria Lluïsa Grimal Colomé, 
primera tinent d’alcalde, qui manifesta que l’experiència sempre ha estat 
positiva, tot i que amb opinions diverses però portant a terme projectes amb 
treball en equip. Li sap greu que s’hagi produït aquest fet. 
 
La senyora Navarro afegeix que a ella també. 
 
El senyor alcalde li dóna la paraula al senyor Miquel Pujol Ramon, qui no vol fer 
declaracions. 
 
El senyor alcalde li cedeix la paraula al senyor Enric Miralles Torres, regidor 
d’Urbanisme. El senyor Miralles subscriu les paraules de la senyora Grimal. Vol 
afegir que ha forjat vincles estrets amb la senyora Navarro a títol personal i que 
coneixia la percepció que ella tenia des de fa temps. Mostra tristesa i afirma 
que només entén el fet de mantenir l’acta de regidora si no és per posar trabes 
sinó per treballar conjuntament i seguir mantenint els seus criteris que ell ha 
sentit durant tot aquest temps. 
 
La senyora Fina Navarro agraeix les paraules del senyor Miralles però retreu a 
l’Equip de Govern que ningú l’ha telefonada. 
 
El senyor Miralles li replica que sí que l’ha trucada moltes vegades i que ella no 
ha contestat.  
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Després de diversos retrets personals, el senyor Pere Orts demana que es 
respecti el Ple com a màxim òrgan d’expressió pública del poble. 
 
El senyor Alcalde, manifesta que davant l’explicació que dóna avui la senyora 
Navarro, els membres de l’Equip de Govern tenen tot el dret a dir el que 
pensen. Qui havia de donar les explicacions en el Ple passat era la regidora no 
adscrita i no ho va fer. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, li diu al senyor alcalde que 
s’ho faci mirar perquè cada cop queden menys. 
 
El senyor alcalde pren la paraula per manifestar que el compromís primer era 
amb l’Equip de Govern, amb totes les persones que van treballar en un projecte 
de poble. Com Alcalde vol afirmar que, a les Juntes de Govern i reunions, el 
treball en equip ha estat serè i tranquil. Va ser la senyora Navarro qui va anar 
als mitjans de comunicació. Ara es veurà el seu compromís amb les votacions 
que farà a partir d’ara, en dos punts fonamentals en els que ha treballat i ha 
donat suport. 
 
La senyora Navarro el titlla de mentider. 
 
A continuació, el senyor alcalde no li permet aquests retrets i anuncia que li farà 
dues preguntes a la senyora Navarro. La primera és si des del principi de 
legislatura va prometre que promocionaria algú de l’Ajuntament. 
 
Ella nega que sigui cert. 
 
Després de les diverses reaccions davant la pregunta, el senyor Pere Orts li 
demana al senyor alcalde que no utilitzi el càrrec d’alcalde per fer això. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, intervé per dir-li al 
senyor alcalde que no s’arrisqui a una demanda per coaccions. 
 
La senyora Navarro afirma que el senyor alcalde la va amenaçar amb els seus 
negocis. 
 
El senyor alcalde ho nega. 
 
Fent una excepció, el senyor alcalde cedeix la paraula dins el Ple a una 
persona aliena al Plenari de la Corporació, el senyor Javier Trapé Puig, per 
al·lusions del senyor Amadeu Clofent en el transcurs de la sessió. 
 
El senyor Trapé manifesta al senyor Clofent que li sembla rastrer que s’utilitzi la 
seva antiga amistat amb la senyora Navarro. Amb les seves paraules ha negat 
el pa i la sal a una persona que s’ha deixat la pell pel municipi i a vegades ha 
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estat fins i tot incompresa. Li diu que no ha estat a l’alçada del que esperava 
d’ell. 
 
El senyor Clofent respon que volia fer esment de la relació personal que 
mantenia amb la resta del grup, que no era la mateixa que amb ell, precisament 
pels seus lligams d’amistat. Parlava d’afinitat personal, res més. Demana 
excuses si s’han pogut interpretar malament les seves paraules. En cap 
moment s’ha viscut en el treball de l’Equip de Govern cap situació de 
menyspreu.  
 
El senyor Trapé afirma que a la primera intervenció no ho havia manifestat així. 
 
Finalment, el senyor alcalde dóna per finalitzada la sessió. 
 
 
 
 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde aixeca la sessió, de la qual 
estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


